沙田302管理有限公司

S.T. 302 Management Limited

本公司檔號: ST302/NTT/282/19/CH

致:碧濤花園第一期各業戶

通告

「大廈外牆維修工程」匯報事宜

特此提醒各業戶,將於明天 11 月 16 日下午 3 時至 5 時於下車場康樂室舉行「大廈外牆維修工程」匯報,屆時除了會匯報工程工作進度、外牆施工方法、亦會就近期社會事件,匯報屋苑緊急事突處理指引及防火處理安排。敬請各業戶踴躍參與!

如有查詢,請於辦公時間內致電 2646 1859 與本處職員聯絡。

碧濤花園第一期管理處 2019年11月15日

Date: 15 November, 2019

To: All Residents of Pictorial Garden Phase I

NOTICE Building External Walls Renovation Report

Please be reminded that, the "Building Renovation Project" report seminar will be held at the Recreation Room on L/G Carpark on 16th November 2019 from 3 to 5 p.m.. During the seminar, we will explain the progress of the Building Renovation project and method statement of works in external wall, Moreover, to report on the handling procedures and guideline for the facing the recent emergency social issues and Fire prevention measures. Owners please take spare time to come and join our meeting.

Should you have any enquiries, please feel free to call us at 26461859 during office hours.

Management Office of Pictorial Carden Phas